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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknads- och integrationsminister Johan Pehrson (L)

2023/24:915 Arbetsolycksrapportering hos Samhall AB

Tidningen Fastighetsfolket kunde nyligen rapportera att det statliga bolaget 
Samhall inte har anmält en stor mängd arbetsolyckor till Försäkringskassan. 
Under de senaste åtta åren beskriver man att det handlar om över 800 sådana 
fall där arbetsolyckor varit så pass allvarliga att de lett till sjukfrånvaro som inte 
har rapporterats vidare.

En medarbetare som skadar sig på jobbet kan ha rätt till olika ersättningar, men 
en förutsättning är att olyckan rapporterats in. Nu finns det en överhängande 
risk att många av de medarbetare som utsatts för en arbetsolycka inte har rätt 
till ersättning för sina skador.

Givetvis ska samtliga arbetsgivare följa lagar och regler, men att Samhall som 
statligt bolag har gjort denna miss är extra allvarligt.

Jag vill med anledning av ovanstående fråga arbetsmarknads- och 
integrationsminister Johan Pehrson:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att säkerställa att de fel som begåtts 
åtgärdas på lämpligt sätt, och vilka åtgärder avser ministern att vidta för att 
tillse att liknande situationer inte uppstår igen?

………………………………………

Jonathan Svensson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-17
Besvaras senast
2024-05-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


